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Grondstoffenplan

Op 25 oktober 2016 heeft de gemeenteraad het Grondstoffenplan vastgesteld. In 2017 zijn de volgende zaken
doorgevoerd: 
·         Alle laagbouwhuishoudens zijn voorzien van een oranje container voor plastic, blik en pak. 
·         Er zijn een aantal plastic verzamelcontainers bijgeplaatst en verplaatst om de hoogbouw op dit punt beter
te faciliteren 
·         Laagbouw huishoudens die daar nog niet over beschikten, zijn van  een blauwe container voorzien voor
oud papier en karton (OPK). 
·         De inzameling van OPK wordt niet langer gedaan door verenigingen, maar door HVC. 
·         Voor eind 2017 zullen alle huishoudens, m.u.v. delen van de dijk en het buitengebied,  voorzien zijn van
een ondergrondse container voor restafval. 

Reeds bij vaststelling van het grondstoffenplan is voorzien dat deze maatregelen weliswaar zullen leiden tot een
vermindering van de hoeveelheid restafval, maar niet tot de door de landelijke overheid gewenste 100 kilo/per
jaar/per persoon. De ervaring in het land leert dat hiervoor straffere maatregelen noodzakelijk zijn zoals bijv.
Diftar (Tariefdifferentiatie). In 2017 zou hierover de discussie met u gevoerd worden. Echter daarvoor moeten wel
eerst alle voorzieningen op orde zijn. Vanaf maart zijn de plastic containers uitgezet. Eind van het jaar zullen alle
huishoudens aangesloten zijn op de ondergrondse containers. Ofschoon is vastgesteld dat de hoeveelheid
restafval fors afneemt, is er op dit moment dus nog geen zuiver beeld wat de daadwerkelijke opbrengst is van de
genomen maatregelen. Daar is meer tijd voor nodig. 
Bovendien dienen nog een aantal zaken verder uitgewerkt te worden om de hoeveelheid restafval verder terug te
kunnen dringen en logistiek te verbeteren. De hoogbouw heeft op dit moment geen mogelijkheid het GFT afval te
scheiden. De inzameling van oud papier bij hoogbouw kan op een aantal fronten beter. Voor het luierafval is nog
geen goede oplossing voor handen. In de BIO van 24 oktober zult u hierover bijgepraat worden. Voorafgaand
daaraan ontvangt u een Raadsinformatiebrief met de stand van zaken. 
·         Hierin wordt u meegenomen in de resultaten met betrekking tot de afvalinzameling in Alblasserdam tot nu
toe. We staan stil bij de zaken waar we tegenaan zijn gelopen. 
·         Wat zijn de ontwikkelingen in de afvalwereld (plastic, luiers enz). Welke maatregelen kunnen we nog
nemen om de hoeveelheid restafval verder terug te dringen? 
·         Hoe zit het met privacy na het arrest van Arnhem met betrekking tot de afvalpassen? 
·         Wat betekent de invoer van Diftar voor een gemeente?

19.30 uur Inleiding door wethouder Peter Verheij
19.35 uur Wat hebben we tot nu toe gedaan, waar zijn we tegen aan gelopen? Door Lex Koelewijn, beheerder
Buitenruimte
19.45 uur Hoe zijn de resultaten? Door Carmen Ruiz van HVC
19.55 uur Ontwikkelingen in de afvalwereld. Welke maatregelen kunnen nog worden genomen? Door Carmen
Ruiz van HVC
20.05 uur Afvalpassen en de privacy. Door Josine van den berg van HVC.
20.10 uur Diftar, wat betekend dit voor een gemeente? Door een ervaringsdeskundige uit de Hoekse Waard.
20.20 uur Vragen en discussie
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